
   

 

 

 

 
Krajský fotbalový svaz VYSOČINA, E. Rošického 6, Jihlava, 586 04 

 
Zápis č.  8/2019 

Výkonného výboru KFS Vysočina 

 
 

Datum konání : 15. října 2019 – Jihlava     

Přítomni : Vrzáček M., Zima R., Kincl P., Vaněk L., Reich M., Mach J., Matiášek 

J., Ttrombelli P., 

Omluven: Meloun M. 

Hosté :   Šoukal R. 

 

Jednání zahájil a řídil předseda KFS pan Vrzáček, předložený program jednání byl schválen.    

 

Program: 

 

1/  Kontrola zápisu č. 7/2019 

2/ Došlá pošta 

3/ Zprávy odborných komisí: 

- ekonomická komise KFS 

4/ Různé    

 

1/   Kontrola zápisu  

 

Kontrola zápisu z jednání VV KFS Vysočina č. 7 ze dne 10.9.2019 – bez připomínek, úkoly 

z minulého jednání byly splněny.   

       

2/ Došlá pošta 

 

• Běžná korespondence pro odborné komise 

• Komuniké z VV FAČR ze dne 8.10.2019: 

➢ Schválení změn DŘ  

➢ Stav finanční podpory kluby, KFS a OFS  

• Zpráva GS FAČR č.15, 16 a 18 ze dne 11.,16.9. a 8.10.2019:  

➢ Nahlásit neaktivní kluby – předáno na OFS 

➢ Zahájení prací nad strategickým plánem FAČR  

➢ Jednání GS FAČR s předsedy a sekretáři KFS + OFS – 2. setkání do konce roku 2019 

➢ Probíhající analýza nového IS.2 – účast v týmu sekretář KFS Vysočina 

• Pozvánka TJ Podyjí Černíč na VH 18.1.2020 

• FAČR –výzva k podání návrhů na ocenění „ čin fair-play“ – předáno na OFS a kluby KFS 

• FAČR – pozvánka na utkání reprezentace „A“ ČR- Kosovo (14.11.2019)   

• Dotace FAČR pro KFS Vysočina na talentovanou mládež 

• Žádost TJ Sokol Bohdalov na ocenění dlouholetého funkcionáře 

 

3/ Zprávy odborných komisí: 
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• Zpráva ekonomická komise KFS: 

 

➢ Písemnou zprávu o hospodaření KFS Vysočina za období od 1.1.- 8.10.2019 předložil za 

EK KFS p. Pavel Kincl, který tuto písemnou zprávu doplnil komentářem. Stav 

hospodaření KFS Vysočina za uvedené období je dobrý. EK hodnotí stav hospodaření 

jako ekonomický a vyrovnaný.  

 

4/ Různé: 

 

VV KFS Vysočina schválil: 

 

• Úhradu nákladů za 2. Grassroots konferenci KFS ze 23.9.2019 

• Uzavření smlouvy s paní V. Kasalou na praní a údržbu dresů Výběrů KFS Vyočina  

• Nákup kancelářského vybavení pro KFS Vysočina 

 

 

VV KFS Vysočina vzal na vědomí: 

 

- Písemnou zprávu EK KFS Vysočina, kterou předložil p. P. Kincl  

- Uzavření nové Rámcové smlouvy s T-Mobile, a.s. na další dva roky (do roku 2021) 

 

Ostatní: 

 

- Jednání Regionální komise v Praze 8.10.2019 –informace podal předseda KFS p. Vrzáček 

- Zhodnocení 2. Grassroots konference KFS Vysočina – provedl předseda KFS p. Vrzáček 

 

- TL jaro 2020 bude vydaná po skočení podzimní části SR – jarní část SR mužů bude 

zahájena 21.-22.3.2020 (15. kolem) 

 

- Zimní liga dorostu – přihlášeno 12 týmů (dvě skupiny po 6) – rozpis bude zveřejněn ve 

zprávě STK a v IS  

 

- Turnaje přípravek – VV vyslovuje nespokojenost s vyplňováním Zápisů o utkání 

(ZoU) a vkládáním výsledků utkání do IS a apeluje na kluby v daných soutěžích, aby 

byl ZoU řádně a včas vyplňován 

 

- VV+ komise KFS – závěrečné jednání proběhne dne 10.12.2019 v sidle KFS (kuželna) 

 

V závěru jednání proběhla diskuse všech přítomných členů k projednávaným tématům. 

Následně bylo jednání ukončeno.    

 

Další jednání VV KFS Vysočina: 

 

úterý 12. listopadu 2019 v 16:00 hod. v Jihlavě 

 

 

Zapsal :  

Ing. Roman Šoukal       Miroslav Vrzáček v.r. 

Sekretář KFS Vysočina      Předseda KFS Vysočina 


